
Protokół Nr XIX/20
z XIX Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 14 maja 2020 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 14 maja 2020 r. o godz. 1100

Obrady sesji zakończyły się w dniu 14 maja 2020 r. o godz. 1227

Obrady odbyły się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Paweł Dzienisiewicz
4. Radna Małgorzata Klucznik
5. Radny Tomasz Korzeniecki
6. Radna Anna Krutul
7. Radny Adam Łabanowski
8. Radny Piotr Maksimowicz
9. Radny Józef Masianis
10. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
11. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
12. Radny Bogusław Sojko
13. Radny Janusz Zabłocki
14. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
3 Pani Aneta Kimszal - Sekretarz Miasta,
4 Pan Mariusz Jagłowski - Prezes PGK w Sejnach
5 Pan Marek Sznejder - Inspektor ds. oświaty

Do pkt. 1.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – otworzyła obrady XIX
Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XIX Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 
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Radny Marek Zubrzyński – stawia wniosek o przesunięcie punktu 15. Wolne wnioski i
oświadczenia na punkt 7. po Interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła porządek obrad XIX Sesji
Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XIX Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 31

marca 2020 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie 
międzysesyjnym.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski i oświadczenia.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2025.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020

rok.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  serii  A20  oraz

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.
11. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyboru

przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny.
12. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia

opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.

13. Podjęcie uchwały w sprawie  pozbawienia części drogi gminnej
dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie
służebności  przesyłu  na  części  działki  o  numerze  geodezyjnym
1593/2.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  wniosku  o
wypłatę dodatku energetycznego.

16. Zakończenie obrad.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XVIII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 31 marca 2020 r

Głosowanie: 13 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.
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Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XIX Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 31 marca 2020 r (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w /w punkcie. 

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrał Burmistrz Miasta  Pan Arkadiusz Adam Nowalski:  odczytał sprawozdanie z
prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych  decyzjach  i
zarządzeniach  
w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

W trakcie wypowiedzi sale opuściła Radna Anna Krutul po czym po chwili wróciła. 

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje  złożone  zostały  przez  Radnego  Piotra  Maksimowicza,   które  stanowią
załącznik do protokołu.

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wolne wnioski i oświadczenia.

1. Radny  Marek  Zubrzyński –  poruszył  temat  budowy  kotłowni  miejskiej,  z  wielu
informacji, które były wiemy coraz mniej. Pierwsze zapewnienia były o dostarczeniu
ciepła  w październiku tego roku, kotłownia nie  powstała  w tym miejscu,  w którym
miała  powstać  z  różnych  względów.  Na  jednej  z  sesji  Pan  Burmistrz  obiecał,  że
przedstawi 3 proponowane lokalizacje kotłowni do tej pory się to nie stało. Jak wygląda
w  tej  chwili  sytuacja  z  budową  kotłowni?  Czy  na  dzień  dzisiejszy  został  złożony
wniosek na ciepło powiatowe, jaki jest jego zakres tego wniosku? Nie wiemy czy w
tych planach jest ujęta Spółdzielnia Mieszkaniowa czy nie jest, mówię tu, jako Prezes
zainteresowanej Spółdzielni? Chciałbym się dowiedzieć, jeśli nie dzisiaj to by ukazało
się na stronie Urzędu Miasta pełna informacja jak to wygląda. Czy powstanie, gdzie
powstanie,  czy będą sieci przesyłowe, czy będzie możliwość kupna tego ciepła,  kto
będzie  mógł  kupić?  Przypomina,  że  miały  być  publikowane  zaproszenia  na  takie
spotkania. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – rzeczywiście nie było
tych zaproszeń, prosi o relacje Pana Burmistrza Miasta w tej sprawie. 
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Burmistrz  Miasta  -  Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – przedstawił Radnym mapę jak
mają wyglądać sieci. Byliście Państwo świadkami lokalizacji przy ul. 1 – go Maja, która
przepadła. Robiliśmy badania powietrza w Sejnach, w których wyszło, że powietrze w
Sejnach  jest  złe,  mamy  smog.  Rozpoczęliśmy  prace  było  wiele  problemów
technicznych.  Dzisiaj  stoimy  na  tym,  że  przygotowywany  jest  wniosek,  za  który
odpowiedzialny  jest  Pan  Mariusz  Jagłowski  Prezes  PGK.  Przedstawił  Radnym opis
mapy,  co  należy  wykonać  w  danym  odcinku  budowy.  Podjęliśmy  rozmowy  ze
Spółdzielnią Mieszkaniową. Stanęło na tym, że problemem jest znalezienie lokalizacji.
W związku z zamknięciem granic wiele spotkań się nie odbyło. Koncepcja jest taka,
wniosek miał być już gotowy, jest opóźnienie jakieś 2 tygodniowe, wniosek pisze się na
sieci zaprojektowane przez miasto z deklaracja, że jeżeli  Spółdzielnia Mieszkaniowa
zdecyduje się na współpracę to podejmiemy pracę nad kolorem żółtym. Prace nad tym
trwały, zostały wstrzymane, Pan Prezes może wyjaśnić jak to było. Spółdzielnia stawia
taką  potrzebę  zrobienia  węzłów  ciepłowniczych  przez  podmiot  zewnętrzny,  my
zadeklarowaliśmy, że jesteśmy gotowi do rozmów nad montażem finansowym, miasto
nie może sfinansować w 100%. Wniosek może opisać Pan Prezes Mariusz Jagłowski.
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  czy  dwa  budynki
komunalne Jerzego Grodzińskiego 1 i Zawadzkiego 10 są ujęte?
Burmistrz Miasta -  Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – tak są ujęte. Czekamy na ocenę
wniosku. Pan Prezes ma jasne wytyczne, o których może powiedzieć. W tej sprawie
byłem  w  Urzędzie  Marszałkowskim  i  w  tej  sprawie  jesteśmy  w  kontakcie  z
Ministerstwem  Klimatu  szukając  różnych  rozwiązań.  Jasno  trzeba  powiedzieć,  że
polega  to  na  przetwarzaniu  termicznym  odpadów,  również  z  naszej  oczyszczalni,
uzyskalibyśmy tańsze ciepło, tańszy prąd i tańsze śmieci. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – sieć ciepłowniczą będzie musiało zrobić miasto. 
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – nie spółka komunalna. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – z pieniędzy miasta. 
Burmistrz Miasta -  Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – wniosek do ciepła powiatowego
składa Pan Prezes, jeszcze nie widziałem tego wniosku i wkładów. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – dzisiaj  pochylamy się  nad obligacjami czy nie będzie
potrzeby więcej. 
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – my już zbliżyliśmy się do progów,
przestawia  sprawę  jak  wyglądała  w  poprzednich  latach.  Mamy  jakiś  poziom
zadłu7żenia,  na  który  przepisy  nam  pozwalają,  nie  można  zadłużać  się  w
nieskończoność, ponieważ musimy być wiarygodnym emitentem. Obligacje są lepsze
niż  kredyt.  T jest  nie  prawda,  że  Nowalski  spłacił  wszystkie  długi  i  tam jest  zero,
Nowalski  znalazł sposób żeby było taniej  niż w tym modelu, który wzięliśmy. A to
żeśmy zeszli z pożyczki Skarbu Państwa było potrzebne by móc inwestować. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – skąd weźmiemy pieniądze na sieć ciepłowniczą? 
Burmistrz  Miasta  -  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  –  samorząd  ma  pieniądze  z
podatków,  potrzebna jest  masa  podatkowa,  chcemy opróżnić  miasto  z  ruder,  mamy
poluzować grunty,  które wpuścimy na rynek.  Podaje  przykład miejscowości  Ostrów
Wielkopolski, który dzisiaj ma się świetnie. Jest to ostatni moment gdzie miasto może
porwać się na jakąś inwestycję. Za swoje zadanie uważam by uzyskać jak najwięcej
unijnego pieniądza. 
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – temat  ciepłownictwa jest  długi,
pierwsza  lokalizacja  miała  być  przy  ul.  1  Maja,  warunki  są  tam  bardzo  trudne.
Kolejnym  etapem  była  lokalizacja  kotłowni,  nie  mogliśmy  się  porozumieć  z
właścicielem,  on  ma  swoje  procedury  potrzebne  jest  zgromadzenie  walne.  W tym
momencie  kluczowy  gracz  został  zamrożony.  Aby  iść  do  przodu  postanowiliśmy
realizować to, co od nas zależne i co jest nasze.  
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Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – opublikujemy mapę. 
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – przekażemy ten materiał w lepszej
formie. 
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – od ul. 1-Maja.
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – mieszkańcy pytają czy
kupować opał. 
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – ten sezon nie pewny, ale następny
już pewniejszy. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – ten wniosek opracowuje
firma jakaś tak?
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – tak umówiliśmy się w poniedziałek
na podpisanie w tej  formie,  o której  mówię od stacji  uzdatniania wody,  ul.  Jerzego
Grodzińskiego,  ul.  Zawadzkiego  do  ul.  Piłsudskiego  to,  co  jest  dzisiaj  plus  nowe
podłączenia. Zakończenie to przyszły sezon.   
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  dobrze  by  było
mieszkańców poinformować, ze na ten sezon muszą zapewnić sobie opał. 
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – przy okazji publikowania mapy,
podamy informacje. 
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – w każdej chwili można zadzwonić
i udzielimy informacji.
Radny Paweł Dzienisiewicz – jakie będzie paliwo?
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – paliwo musi być ekologiczne, czyli
min 50% z energii odnawialnej, pomysł jest, aby było to zrębka. 
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – ceny są przyzwoite. 
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – na dzień dzisiejszy ceny są świetne.
Na dzień dzisiejszy składamy wniosek i czekamy na ocenę wniosku. 
Radna Jolanta Piktel – Dabulis – widziałam zdjęcia z Ostrowca czy ich rozwiązania
można by było przenieść na nasz teren. 
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – tak wprost. Namawiam by tam się
wybrać i  zobaczyć jak już koronawirus minie.  Jest  tam holding spółek,  dane działy
robią swoją robotę. Dzisiaj nie jesteśmy gotowi na tą rozmowę. Bez sieci ciepłowniczej
nie jesteśmy w stanie przeprowadzić remontów. W mieście Sejny mieszkańcy nie mają
takiej  siły  nabywczej  jak  w  dużych  miastach.  Równolegle  próbujemy  przygotować
stworzyć warunki, by ludzie mogli wynajmować, budować tam gdzie są ruiny, ciepło
musimy zrobić.   
Pan  Mariusz  Jagłowski –  Prezes  PGK  w  Sejnach  –  odnośnie  czeskiego  inwestora
świetnie  się  rozmawia,  jesteśmy  w  kluczowej  fazie  dogrywania  biznesu,  musimy
zachować się odpowiedzialnie, by nasi mieszkance płacili, bo ich nie stać, nie może być
drożej niż dzisiaj. 
Radny Marek Zubrzyński – chciałbym nawiązać do tych dwóch wystąpień. Spółdzielnia
w swojej zgodzie miała zadeklarować gotowość i chęć kupna tego ciepła nie wiedząc ile
te ciepło będzie kosztowało, jakie będą inne koszty przesyłu i inne rzeczy a na to nie
mogę sobie pozwolić, zadeklarować chęć kupna ciepła nie znając ceny, jest to typowo
handlowa rzecz. Zaświadczenie było wystawione, że jestem w stanie kupić ciepło, jeśli
ono będzie dla  mnie  atrakcyjne  cenowo,  takie  zaświadczenie  jest  Panie Burmistrzu.
Również  deklarowałem,  że  jestem  w  stanie  przekazać  za  symboliczną  gotówkę,
chciałem iść wzorem Suwałk, że przyjmuje węzły ciepła. Chciałem iść w tym samym
kierunku, ze dostawca ciepła odpowiada od wyprowadzenia ciepła aż do doprowadzenia
do budynku,  tak robi  PEC Suwałki  i  chciałem by u nas tak  było.  Przedsiębiorstwo
Gospodarki Komunalnej w ramach ciepła powiatowego modernizuje kotłownie na ul.
Parkowej, w jakim celu jest wydawanie pieniędzy na modernizację tej kotłowni? Była
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mowa na sesji  Rady Gminy,  że  ma powstać  spalarnia  śmieci  to,  co  Pan Burmistrz
powiedział nie tak dokładnie wprost, produktem uboczny ma być produkcji ciepłą. Jaki
jest sens modernizacji kotłowni jak z tego tez będzie ciepło, czy to nie są pieniądze
wyrzucone w błoto? Skoro cos gdzieś powstanie to, po co modernizować, czy nie lepiej
zrobić  sama  sieć?  Wiadomo,  że  również  parafia  jest  zainteresowana  dostarczaniem
ciepła do klasztoru. Jeżeli  zostanie podpisana umowa z tą firma, która ma budować
ciepłownie to,  po co wydawać pieniądze  na ul.  Parkową? Dobrze by było,  aby cos
więcej powiedzieć na temat spalarni?   
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – jeżeli chodzi o ścieżkę wspólną by
dograć interesy ze Spółdzielnią Mieszkaniową, dokument który otrzymaliśmy nie daje
możliwości by komisja oceniające przyznała nam dofinansowanie. Tam było napisane
umowa przedwstępna, ona nie wiąże, że Pan musi to kupić. Była taka propozycja, że
stworzymy  taki  dokument  tak,  aby  Spółdzielnia  Mieszkaniowa  nie  miała  żadnych
zobowiązań,  to  jest  logiczne,  że  nikt  nie  kupi  kota  w  worku.  Przed  chwilą
powiedziałem, że dogadujemy z inwestorem kwestie finansowe, nikt Pana nie chciał
naciągnąć i oszukać. Podpisanie niezobowiązującej umowy, w której będzie napisane,
że to nie rości dla Państwa żadnych obciążeń pojawiło się to odmową z Państwa strony.
W sprawie ul. Parkowej, jeżeli chcemy uzyskać jakiekolwiek dofinansowanie musimy
mieć efektywne źródło, czyli  w 50% z OZE, dzisiaj  Parkowa pracuje na węglu, nie
dostaniemy  dofinansowania.  Pieniądze,  o  których  rozmawiamy  to  na  razie,  są  to
pieniądze  czeskie,  jeżeli  czesi  zadeklarują,  że  są  w  stanie  zmodernizować  nam  tą
kotłownie jak się dogadamy.      
Burmistrz Miasta - Pan Arkadiusz Adam Nowalski – ale nie za wszelka cenę. 
Pan Mariusz Jagłowski – Prezes PGK w Sejnach – zależy im na tym by produkcje robić
dla całego miasta, ujmują to w swoich planach. Nigdy nie było żadnej pułapki w tym
temacie a rozmowy utknęły. 
Burmistrz  Miasta  -  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  –  czy  konieczne  jest  robienie
kotłowni, w pierwszym odruchu miałem podobne odruchy jak Pan Radny. Źródło musi
być efektywne.  Szukamy najlepszych rozwiązań. Przy tych rozmowach pojawiła  się
solidarność. Chce zapewnić mieszkańców spółdzielni, że cena będzie konkurencyjna.
Oczyszczalnia została na terenie gminy, nie wiem jak pójdą konsultacje społecznie, po
wybudowaniu  tzw.  spalarni  będzie  czystsze  powietrze.  My z  partnerami  próbujemy
uzyskać  21  miesięcy  na  tą  inwestycję  od  wpisania  na  listę  w  Ministerstwie.  Od
momentu wpisania będziemy mogli dobić targu. Naszym partnerem jest spółka IVORY
ENERGY sp. z o.o.  oraz spółka Górnicza. Od tej  inwestycji  zależy czy śmieci będą
tańsze i czy ciepło będzie tańsze. Wszystko zależy od Ministerstwa Klimatu, wniosek
został złożony. Co do zasady można przetwarzać do 30% strumienia, wszystko zależy
od decyzji Ministerstwa Klimatu.   

W trakcie wypowiedzi sale opuściła Radna Anna Krutul, po czym po chwili wróciła.
W trakcie wypowiedzi sale opuścił Radny Bogusław Sojko, po czym po chwili wrócił.

Do pkt 8.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony
na poszczególnych komisjach. 

6



Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej
Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie  zaopiniowania  projektu  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024 wraz z autopoprawką.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024 wraz z autopoprawką.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie  zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2024 wraz z autopoprawką
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020  rok  wraz  z  autopoprawką.  Projekt  uchwały  został  szczegółowo  omówiony  na
poszczególnych komisjach. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej
w sprawie zaopiniowania projektu  w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok
wraz z autopoprawką.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zaopiniowania projektu w sprawie zmian w
budżecie miasta Sejny na 2020 rok wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że dzisiaj
podejmujemy uchwały, które są związane z wieloma inwestycjami. My dzisiejszą uchwałą
zwiększamy zadłużenie miasta i wydłużamy o rok do 2025 roku. Zwraca się z pytaniem do
Pani Skarbnik Miasta czy tu o to chodzi?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – tak.

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian 
w  budżecie  Miasta  Sejny  na  2020  rok  wraz  z  autopoprawką  (głosowanie  imienne  oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w sprawie emisji obligacji serii A20
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką. Projekt uchwały został
szczegółowo omówiony na poszczególnych komisjach. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie
zaopiniowania  projektu  w  sprawie  emisji  obligacji  serii  A20  oraz  zasad  ich  zbywania,
nabywania i wykupu wraz z autopoprawką.
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie emisji obligacji serii A20 oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie w sprawie
emisji obligacji serii A20 oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu wraz z autopoprawką
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyboru
przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny. Na poszczególnych komisjach temat
był omawiany szczegółowo, większością głosów został wybrany Radny Marek Zubrzyński.

Radna Anna Ktulul opuściła dalszą cześć obrad.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów ( 9 głosów za, 1 głos przeciw i
3  głosy  wstrzymujące  się)  podjęła  uchwałę  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  wyboru
przewodniczących stałych Komisji Rady Miasta Sejny (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmieniającej  uchwałę
w sprawie ustalenia opłaty za pobyt  dzieci  w żłobkach prowadzonych przez Miasto  Sejny
oraz maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  Na komisjach  projekt  uchwały  został
szczegółowo omówiony.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt
dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za
wyżywienie.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
opłaty  za  pobyt  dzieci  w żłobkach  prowadzonych  przez  Miasto  Sejny  oraz maksymalnej
wysokości opłaty za wyżywienie. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmieniającej
uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci w żłobkach prowadzonych przez Miasto
Sejny oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. (głosowanie imienne oraz uchwała
w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie  pozbawienia części drogi
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gminnej dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.  Na komisjach projekt
uchwały został szczegółowo omówiony.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie pozbawienia części drogi
gminnej dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu  i  Finansów  Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie  pozbawienia  części  drogi  gminnej
dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozbawienia
części drogi gminnej dotychczasowej kategorii oraz wyłączenia jej z użytkowania (głosowanie
imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
ustanowienie  służebności  przesyłu  na  części  działki  o  numerze  geodezyjnym 1593/2. Na
komisjach projekt uchwały został szczegółowo omówiony.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie
zaopiniowania  projektu  w  sprawie  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
ustanowienie służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części działki o numerze geodezyjnym 1593/2
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o
wypłatę  dodatku  energetycznego. Na  komisjach  projekt  uchwały  został  szczegółowo
omówiony.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji w sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku
o wypłatę dodatku energetycznego.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Korzeniecki odczytał opinię Komisji Planu,
Budżetu i Finansów Rady Miasta Sejny w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie określenia
wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie określenia
wzoru  wniosku  o  wypłatę  dodatku  energetycznego  (głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu).
 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przypomniała Radnym o
obowiązku składania oświadczeń majątkowych. 

Do pkt 16.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XIX Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XIX Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=fB2e_k2N3o8

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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